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Nina Cromnier (Digitalt) 
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Martin Viksten 
Carina Andersson 
Agnes Lindström (deltog 17.30-ca 18.10) 
Nina Rhodin, Valberedningen 
Maria Johansson, Valberedningen 
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§ 1  MÖTETS ÖPPNANDE 
Sara Skullered förklarar mötet öppnat.  
 

§ 2  VAL AV JUSTERINGSPERSON 
Carina Andersson väljs att jämte ordförande justera protokollet. 
 

§ 3  FASTSTÄLLANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTA 
Föredragningslistan godkändes. 
 

§ 4  FÖREGÅENDE PROTOKOLL   
Föregående protokoll godkändes med följande förtydligande: 
§ 12 Utbildningskommittén  
Fallträning med judoförbundet 
Önskemålet att Sara skulle ta på sig projektledarrollen föreslogs av en styrelsemedlem (ej Sara) 
och gavs stöd av övriga medlemmar i styrelsen. Beslut om detta togs enligt normal mötespraxis, 
dvs någon formell votering gjordes inte.  På mötet framkom att ingen annan medlem i styrelsen 
ville eller kunde ta på sig rollen som projektledare.   

§ 18 Övriga frågor  
Samarbete styrelsen och USEKs styrelse 
USEK önskar att någon från styrelsen deltar på USEK’s möte endast då USEK efterfrågar detta, 
dvs. det är samma upplägg som redan idag efterföljs. 
 

http://www.sfrk.nu/
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§ 5 RIDSKOLAN INFORMERAR 
Anläggningen 
Några armaturer fungerar inte och en elektriker är beställd för att byta ut dessa. 
Ridskolan har ett önskemål om att montera ett tak mellan uteboxarna på kortsidan av stallet inför 
vintern. Snö och slask gör att det blir halt och svårarbetat för både hästar, ryttare och personal.  
Beslut: Sussie tar upp detta önskemål på sitt nästa möte med Carolina på Solna stad. 
Traktorvägen bakom stallet som används för att hämta gödsel börjar bli så pass dålig att 
lastbilarna börjar få svårt att ta sig fram. Björn informerar att en lösning för att åtgärda detta är 
på gång.   
Björn informerar att han enligt tidigare överenskommelse fyllde igen groparna vid infarten till 
parkeringen inför lokaltävlingen i dressyr. Detta höll sig dock mindre än en vecka! För mer 
information se §12-Groparna vid infarten. 
Möjligheten att avverka träd runt ridbanan diskuterades. För mer information se § 12-
Trädgårdsgruppen. 

Personal 
Som tidigare meddelats kommer Helena att gå ner från 100% till 50% från vecka 44 för att jobba 
med REALgymnasiet. Några av personalen som idag arbetar 75% kommer att gå upp till 100% för 
att täcka upp.  

Hästarna 
Little Doris kommer att gå vidare till de gröna ängarna. 
Ridskolan har köpt in 2 nya hästar från Polen som står i karantän. 
 

§ 6 MEDLEMSREGISTER & LOK-STÖD 
Inget nytt att rapportera. 
 

§ 7 EKONOMI 
LOK-stöd 
Vi har fått in pengarna för det kommunala LOK-stödet för våren 2024: 47 187 SEK. Totalt ger 
detta för 2024: 
● LOK-stöd RF 90 037,50 SEK (budget 90 000 SEK) 
● LOK-stöd kommunalt 96 449,00 SEK (budget 80 000 SEK). 
 

Medlemsavgifter 
För 2024 har vi hittills fått in 204 150 SEK (budget 215 000). 
 

Fastighetstaxering 
Skatteverket har skickat oss ett underlag för Fastighetsdeklaration där vi senast den 1 november 
ska bekräfta byggnadens användning eller informera om att vi inte längre äger fastigheten. Vi äger 
ju inte några fastigheter längre, så det enklaste vore att informera om att vi inte längre äger 
fastigheten. Dock gäller Fastighetsdeklarationen JÄRVA 2:1 (ligger på andra sidan 
motorväg+järnväg och innefattar primärt Igelbäckens naturreservat) och inte ULRIKSDAL 2:3. 
Sara och Karin har varit i kontakt med Lantmäteriet och Skatteverket för att utreda varför så är 
fallet. Lantmäteriet informerar att det är Skattemyndigheten som i detta fall för registret på 
taxerade ägare eftersom fastigheterna står på ofri grund (dvs en ägare till marken och en annan 
ägare till fastigheterna). Enligt Skatteverket har vi varit registrerade som ägare till JÄRVA 2:1 
sedan 2006.  
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Karin har skickat in Fastighetsdeklarationen där hon kryssar in att vi inte äger fastigheten längre. 
Karin har även skickat ett brev till Fastighetstaxeringskontoret med kartbilder och kopia på 
köpeavtalet där hon förklarar dels att vi sålt byggnaderna och dels att fastighetsbeteckningen varit 
felaktig. 
Beslut: Styrelsen ger ett formellt godkännande att Karin skickat in handlingar enligt ovan.  
 

§ 8 MEDFINANSIERING RENOVERING UTEBANA + HAGE 
I samband med renoveringen av hagarna uppstod ju en komplikation; När entreprenören skrapade 
bort översta lerlagret för att få stabilare underlag, insåg han att det innehåller plastbitar vilket gör 
att materialet klassas som miljöfarligt avfall. Avfallet är anmält till miljö- och hälsoskyddsnämnden 
(krav enligt svensk lag). Sara är i kontakt med Solna stad för att hitta en lösning på detta. De i sin 
tur är i kontakt med Statens Fastighetsverk (som äger marken), Fortifikationsverket (som tidigare 
haft något slags förråd på detta område) och Riksantikvarieämbetet (eftersom marken ligger i 
anslutning till område där de har särskilda intressen). Totalt sätt finns varken någon enkel eller 
snabb lösning, men Sara fortsätter att arbeta ärendet framåt.  
Det viktiga var att vi ändå fick ordning på den övre hagen och utebanan i tid, och att vi därmed 
kunde genomföra lokaltävlingarna enligt plan.  
 

§ 9 FALLTRÄNING MED JUDOFÖRBUNDET 
Fallträning med Judoförbundet är ett utvecklings/pilot-projekt som styrelsen beslutat att göra 
tillsammans med Solna Judoklubb. Syftet är att bygga fallkompetens inom ridsporten och extern 
finansiering ska säkra att inga kostnader drabbar klubben. 
Mer information om projektet finns beskrivet i föregående protokoll. 
Projektet har visat sig vara mer resurskrävande för klubben än vad som först kommunicerats. 
Förutom att klubben behöver utse en projektledare, förväntas klubben utse en assisterande 
tränare samt ytterligare 2 resurser för att delta i planering, genomförande och uppföljning.  
Tidsplanen för projektet är att det ska starta så fort finansiering är säkrad (vilket man räknar med 
kommer ske inom kort), att fallträningen sker under våren och att slutrapporterna blir klara under 
sommaren. Projektet planerar att betala ut ersättning till de styrelse- och klubbmedlemmar som 
aktivt deltar i projektet enligt ovan (timarvoden som Judoklubben använder är 242 kr/hr). Om 
ersättning ska betalas ut till någon av styrelsens medlemmar, då kan denna/dessa person/er inte 
delta i beslutet. 
Sedan förra mötet har synpunkter inkommit från klubbens revisorer avseende hur projektledaren 
utsågs av styrelsen på förra mötet (se även förtydligandet under §4 Föregående protokoll) samt 
frågor om projektet från andra medlemmar avseende klubbens deltagande.  
För att fortsatt kunna delta i projektet måste beslut tas angående ersättningsmodell och vem som 
ska ta vilken roll. Styrelsen har varken förmågan eller resurser att ta på sig alla roller som krävs i 
projektet. 
På mötet diskuterades olika lösningar för att driva denna fråga vidare. Baserat på beskrivningen 
ovan, beslutade styrelsen att kalla till en extrastämma. 
 
Beslut: Styrelsen beslutar att hålla en extrastämma för att informera om Fallprojektet och fatta 
beslut om fortsatt deltagande. Styrelsen utsåg Nina att vara ordförande i extrastämman. Om Nina 
inte kan så är Annette ordförande. Annette, Karin och Sara sammanställer underlag till kallelsen.  
 

§ 10 PROJEKTSTÖD 65+ 
Innan sommaren fick vi beviljat 6 000 SEK i projektstöd 65+. Projektet ska redovisas i slutet av 
året. Pengar som inte används ska återbetalas.  
I ansökan uppgav vi följande mål: 



 
PROTOKOLL STYRELSEMÖTE SFRK 

    

 
 
 

 Sida 4 
 
 

Målet med aktiviteterna är att nå målgruppen 65+, som är dryga 30 personer i dagsläget, med 
avsuttna aktiviteter. Vi vill också på sikt utöka denna grupp, då fler kanske väljer att stanna kvar 
som/åter bli medlemmar om det finns meningsfulla aktiviteter även för de som inte kan/vill rida 
längre. 
I september bjöd Svenska Ridsportförbundet in till ett digitalt möte för att dela idéer som kan 
stärka vår satsning, diskutera frågor eller funderingar som kommit upp och samla input till 
önskade underlag/verktyg som finns hos föreningarna. Agnes och Charlott deltog i mötet och 
mejlade sedan ut sina mötesanteckningar till styrelsen.  
Enligt beslut på tidigare styrelsemöte kommer vi att genomföra stallaktiviteter på olika veckodagar 
under hösten med 3-4 veckors mellanrum. Stallaktiviteten består av: kl 13-14 Pyssel med hästen 
kl 14-15 Fika. De kommer att genomföras den 2/10, 21/11, 3/12 och 15/12 (i samband med 
Luciafirandet). I tillägg kommer en aktivitet och fika genomföras på höstlovet den 31 oktober kl.13 
i samband med USEKs rykttävling. Det kommer även att bli en fikaaktivitet i samband med Maries 
teorilektioner. Agnes och/eller Sara kommer vara på plats vid de aktiviteter som planeras. 
Vid första mötet kommer det även att bli en diskussion om deltagarna har fler förslag på 
aktiviteter som kan genomföras inom projektet. 
Linda har nu precis tagit fram ett anmälningsformulär där det även går att ge förslag på andra 
aktiviteter (första tillfället faller bort eftersom det redan har varit). Linda kommer att mejla ut 
detta till nuvarande och före detta medlemmar enligt de listor som Sara har tagit fram på 
IdrottOnline. Charlott kommer hjälpa Linda att lägga upp anmälningsformuläret på FB och 
hemsidan.  
Sara har under tiden även blivit kontaktad av några före detta medlemmar inom målgruppen som 
bad om ett möte. Hon träffade dessa förra veckan och generellt ställer de sig positiva till ovan 
förslag, och planerar att komma på åtminstone några av aktiviteterna. 
 

§ 11 AKTIVITET TILLSAMMANS MED USEKs STYRELSE 
Vid förra styrelsemötet beslutades att Styrelsen och USEK ska genomföra en gemensam social 
aktivitet i höst. Vid mötet diskuteras typ av aktivitet, när den ska genomföras och vem som ska 
ansvara för denna. 
Beslut: Det beslutades att det ska vara en social aktivitet, dvs inte kombineras med 
styrelsearbete eller motsvarande. Martin fick i uppdrag att besluta aktivitet och ta fram förslag på 
datum. Tidpunkten för aktiviteten ska beslutas i år men genomförs någon gång i början av nästa 
år före årsmötet. 
 

§ 12 FASTIGHETSKOMMITTÉN 
Groparna vid infarten 
Sussie har varit i kontakt med Fortifikationsverket för att höra om de kan hjälpa oss med groparna 
vid infarten. Svaret är att ansvaret att åtgärda dessa ligger på arrendatorn. Berit har dock ett 
minne av att det finns en tidigare överenskommelse med Solna stad att de fortsatt ansvarar för 
arbetet med att säkra upp underkonstruktionen.  
Spontant känns det som att beställning av asfaltering av infarten vore nästa steg framåt, men vi 
behöver säkra att det verkligen åtgärdar problematiken. Det kan ju t ex vara något med 
underkonstruktionen som är fel. Dessutom behöver vi säkra upp om det verkligen är vi som ska 
stå för kostnaden. 
Beslut: Sussie fortsätter att söka expertis för att säkra bästa vägen framåt.  
Beslut: Berit ska leta bland gamla email och protokoll om det finns något skrivet om 
infarten/parkeringen, dess underkonstruktion och ansvarsfrågan. 
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Trädgårdsgrupp 
Det finns nu 3 personer i Trädgårdsgruppen. De har startat igång sitt arbete och var extra aktiva 
inför lokaltävlingarna. Tack för detta! 
Gruppen har konstaterat att det vore bra att få bort träd och sly runt ridbanan dels för allmän 
ridsäkerhet och dels för att förhindra att löv faller ner på ridbanan och arbetas ner i vårt nya fina 
ridunderlag. Berit har därför kontaktat Statens Fastighetsverk (SFV) för att höra vad som gäller 
avseende avverkning och gallring av träd och sly. Svaret är att vi som arrendatorer är ansvariga 
för att vårda och underhålla träden inom arrendeområdet, vilket innebär att vi själva kan ta bort 
sly och mindre träd. Om vi vill avverka träd är dock processen en annan; Vi behöver märka ut 
träden vi vill avverka, och SFV kommer ut för att granska dessa. Om de bedömer att de kan fällas, 
kommer de göra en ansökan till Riksantikvarieämbetet. (Eventuella övriga ansökningar såsom 
ansökan till Länsstyrelsen behöver vi göra själva). När avverkningen är godkänd, kommer SFV att 
utföra arbetet och fakturerar oss för arbetet.   
Berit föreslår att hon i samråd med ridskolan märker ut vilka träd som bör avverkas, och startar 
igång processen mot SFV. I detta arbete är hon tydlig med att de kan bara genomföra den faktiska 
avverkningen efter det att SFV har återkommit till oss med en estimerad prisuppgift och styrelsen 
har beslutat att detta är en kostnad vi vill ta. Berit kommer också höra sig för om det är möjligt att 
fällda träd kan flisas så att flisen kan användas vid underhåll av ridhusunderlag och hagar. 
Beslut: Styrelsen godkände Berits förslag enligt ovan. 
 

Stopp i köksavloppet i Klubbis 
Sussie informerar att stoppet i avloppet i köket i Klubbis är åtgärdat.  
 

Rökförbudsskyltar (Martin & Carina) 
Vid styrelsemötet i april beslutades att rökförbudsskyltar skulle sättas upp. Martin tog fram skyltar 
innan sommaren som Carina sedan har laminerat. Martin informerar på mötet att alla 
rökförbudsskyltar nu är uppsatta. 
 

Skylt för hjärtstartaren i Klubbis (Lennart) 
På mötet påpekar Martin att skylten om hjärtstartare som sitter utanför Klubbis behöver ses över. 
Idag kan man tolka den som att hjärtstartaren finns i klubbis och inte i gröna ridhuset. 
Beslut: Lennart fick i uppdrag att åtgärda detta. 
 

Skyltar med utrymningsplanen (Lennart) 
På mötet påpekar Martin att skyltarna med utrymningsplanen måste uppdateras efter 
ombyggnaden med den nya utrymningsdörren samt markera platsen för hjärtstartaren. 
Beslut: Lennart fick i uppdrag att åtgärda detta. 
 

Ventilationen handikapptoaletten i gröna ridhuset 
Sussie informerar att avloppslukten inne på handikapptoaletten i gröna ridhuset nu 
förhoppningsvis är åtgärdad. Rörmokaren lyfte bort toalettstolen och upptäckte att det saknades 
tätning i anslutning till toalettstolen. En WC-manschett köptes in och monterades. Rörmokaren har 
testat och provat. Vi håller tummarna att det var orsaken till dålig lukt och inte ventilationen, med 
det återstår att se.  
 

Lutande vägmärke vid utfarten 
Det ligger på Solna stads trafikavdelning att åtgärda det välta vägmärket vid utfarten. Sussie har 
bokat möte med en trafikingenjör den 21 november för att se över vägmärken. 
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Vattenledningarna i gamla stallet 
När man öppnar vattenkranen skakar ledningarna vilket kan skada dessa. Enligt Frank (Lenas 
man) kan detta enkelt åtgärdas genom att installera en tryckslagsdämpare. Detta är nu felanmält 
och Solna stad har påbörjat ett ärende. 
 

Ventilationen i Klubbis 
Sussie informerar att planeringen av ny ventilation i Klubbis fortskrider och ett nytt möte kommer 
att hållas i närtid. Ventilationsdonet planeras att placeras uppe på vinden. För att möjliggöra detta 
kommer en balk i taket behöva förstärkas upp med en synlig limträbalk och eventuellt kommer 
även nya pelare att behövas. Om detta blir bästa lösningen, kommer genomförandet mest 
sannolikt ske till sommaren då det behöver vara hästfritt när sanering och tillbyggnad sker. 
 

§ 13 TÄVLINGSKOMMITTÈN 
Återrapportering Hoppallsvenskan 
Solna Fältrittklubb hamnade på plats 9 av de totalt 11 lag som deltog i alla tre deltävlingar (Omg 
1: Värmdö Ridklubb den 15 september, Omg 2: Berga Ryttarförening den 29 september, Omg 
3/Final: Bromma ridklubb den 13 oktober). Laget bestod av: Ella Bragée, Brago (SWB); Agnes 
Lindström/Jessica Öhman, Sagan; Johanna Blückert, Waterville Boulevard; Nellie Hållander, 
Melbournes Capella (SWB) och Lagledare: Jessica Öhman/Sarah Creutzer.  
Syftet med att delta i Allsvenskan var att skapa en klubbgemensam känsla där vi samtidigt gav 
möjlighet till några av våra tävlingsryttare att representera klubben i en lagtävling. Tanken var att 
intresset i klubben skulle vara så pass stort att flera av våra medlemmar skulle välja att åka ut till 
tävlingsplatserna för att heja på vårt lag. Ett sådant intresse infann sig inte trots att vi gick ut med 
information i våra kommunikationskanaler inför deltävlingarna.  
 

Staketet runt utebanan behöver åtgärdas innan nästa lokaltävling  
Rapporten från överdomaren från båda tävlingarna kräver att staketet runt utebanan måste 
åtgärdas inför nästa tävling, eftersom det är mycket rangligt och en säkerhetsrisk. 
 

Återrapportering Lokaltävlingar dressyr/hoppning  
Lokaltävlingen i dressyr genomfördes söndagen den 6 oktober. Det var totalt 38 starter, varav 6 
från Solna Fältrittklubb. Grattis till alla fina ritter! Ett extra grattis till Jenny Holmberg och Dino 
som blev placerade i Lätt B:3!  
Utdrag från dressyrgruppens inlägg på Facebook: ”Tack alla för en fantastisk dressyrtävling full av 
superlativ!! Vi har fått spontan feedback från flera tillresta ryttare där de tackat för en fin tävling 
med trevliga funktionärer, väl uppstyrt och en bra anläggning! Det allra roligaste är kanske ändå 
kommentaren från domare Lena Lilja. Efter att ha dömt Lätt B:3-klassen berömde hon nivån hos 
ekipagen, och sa ”så här bra ridning med mjuka och följsamma ryttare på nöjda hästar, har jag 
inte sett på mina 30 år som domare! ” Så himla kul!!! Stort tack till våra sponsorer Back2Use och 
Hööks Barkarby. Ett extra stort tack till alla funktionärer! Utan er hade inget av detta varit 
möjligt.” 
 
Lokaltävlingen i hoppning genomfördes enligt plan söndagen den 13 oktober. Det var totalt 46 
starter med 19 externa ryttare samt 8 juniorer/12 starter och 5 seniorer/5 starter från Solna 
Fältrittklubb. Grattis till alla ryttare för fina insatser. Ett extra grattis till Emily Mir-Heidari/ Carrie 
som vann Lätt D, till Agnes Lindström/ Gladiola som vann 85cm och alla ni som red felfritt i 
ClearRound-klasserna. 
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Utdrag från hoppgruppens inlägg på Facebook: ”Stort tack till alla fantastiska och 
lösningsorienterade funktionärer som gjorde dagens hopptävling möjlig! Trots regnvädret gjorde ni 
ett enastående jobb, och vi har fått mycket positiv feedback både från domare, överdomare och 
deltagande ryttare. Ett stort grattis till alla ryttare för fina insatser, och ett extra grattis till er som 
placerade er! Stort tack också till Slottsträdgården Ulriksdal, Hööks och Stenbergs läder för ert 
generösa stöd!”  
Det var jättekul att det fanns möjlighet för många juniorer att delta på hopptävlingen! En viktig 
lärdom är dock att ponnyryttarna både behöver få tydligare information om vad som förväntas av 
dem före, under och efter en tävling samt bli bättre på att ta instruktioner. Det är ju primärt 
tävlingsryttarna som ansvarar för att hela vår anläggning blir redo inför tävling för att dels möta 
de specifika tävlingsbehoven och dels vara representativ för alla tillresta ryttare och besökare 
under tävlingsdagen.  
 

Återrapportering tävlingsarrangörsträff inför våren 2025 
Stockholms Ridsportförbund har kallat till en digital Tävlingsarrangörsträff inför våren 2025 som 
ägde rum den 23 oktober. Representanter från tävlingskommittén var närvarande. 
Återrapportering kommer att göras på nästa möte. 
 

Övrigt 
Nina informerar att hopputvecklingsgruppen nu har genomfört de flesta åtgärder som tidigare 
planerats baserats på  önskemål från ryttarna och/eller framförts i medlemsenkäter. Det som 
återstår är att uppdatera informationen på hemsidan. 
Dressyrryttarna har framfört önskemål om möjlighet till extra träningar för Björn inför tävlingar. 
Nina informerar att detta är nu inplanerat och sker under hösten. 
 

§ 14 UTBILDNINGSKOMMITTÉN 
Utbildning av intern hoppdomare 
Ridsportförbunden har utbildningar för interna hoppdomare, dvs till de som vill kunna döma på 
hemmatävlingar där det inte krävs en officiell hoppdomare som är utbildad av Svenska 
Ridsportförbundet. Nästa utbildningstillfälle är 24 okt 2024 kl. 18.30-21.00 (dvs samma dag som 
vårt styrelsemöte) där sista anmälningsdagen var den 16 oktober. Utbildningen kostar 450kr per 
person. 
Nina/tävlingskommittén tycker det vore bra om klubben skickar representanter, och att det vore 
rimligt att klubben tar kostnaden eftersom det är kompetens som kommer användas på våra 
klubbtävlingar. Annette/utbildningskommittén står bakom denna idé eftersom det är ett bra sätt 
att öka intresset och kunskap bland medlemmarna samt att man borde låta någon /några 
genomföra denna kurs varje år för att säkra tillväxten. 
Förslaget var att Agnes Lindström + Madeleine Westberg deltar på utbildningen, vilket innebär en 
kostnad på 900 kr. Eftersom sista anmälningsdagen var den 16 oktober, behövde beslutet tas 
innan mötet. Sara var i kontakt med 5 personer (Nina, Annette, Agnes, Karin, Sussie och Sara) 
som alla jämte Sara godkände kostnaden, och gav därför godkännande att Agnes och Madeleine 
kunde anmäla sig till utbildningen.  
Beslut: På mötet godkänner styrelsen detta förslag. Nina informerar att Madeleine dock inte kom 
med på utbildningen eftersom den redan hade blivit full, men att hon istället kommer anmäla sig 
till nästa tillfälle. 
 

Teori med systrarna Ålander       
Inför förra styrelsemötet hade Sussie kontaktat systrarna Ålander och bett dem att ta fram ett 
utbildningsförslag som passar klubben. De hade då tagit fram ett förslag om två teoritillfällen 
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under hösten. Det beslutades att Sussie skulle vidarebefordra förslagen till Annette, som skulle 
värdera och återkomma med förslag på väg framåt.  
Vi har sedan dess per email haft en allmän diskussion angående lämpligheten att ha externa 
personer som genomför utbildningar i klubbens regi, i synnerhet om betalningen ska gå direkt till 
arrangören, samt en specifik diskussion huruvida de två föreslagna utbildningstillfällena ska 
genomföras eller inte. 
Det har konstaterats att det inte skulle vara första gången som personer kopplade till klubben 
genomför utbildningar i våra klubblokaler; Under VT 2023 tog Marie Leckström eget initiativ till att 
marknadsföra och genomföra flera teoritillfällen under en rad lördagar. Detta gjordes utan att hon 
kontaktat klubben och fått vårt godkännande – detta fastän att vår FB-sida var den enda 
marknadsföringskanalen som användes. Tidigare i år tog Marie även eget initiativ till att 
genomföra en Grönt Kurs-utbildning med några av hennes elever. Hon bad inte heller då om vårt 
godkännande, men vi hade tidig kännedom om att utbildningen skedde. Vid alla dessa tillfällen tog 
Marie betalt direkt av våra klubbmedlemmar.  
Det har även konstaterats att Angelica och Micaela är barn till vår ridlärare Åsa. Angelica är 
medlem i klubben och brukar dessutom rida & tävla Åsas häst Zlatan (hästen som står mitt emot 
Game Boy). Dvs systrarna Ålander har en tydlig koppling till klubben, även om Micaela är inte 
medlem i klubben. 
Efter diskussion tog vi ett beslut per email att Systrarna Ålander får genomföra de två tillfällena 
under hösten, och att de kan be att få betalt direkt av deltagarna. Systrarna Ålander har tagit del 
av detta beslut. De kommer att genomföra den första teoriutbildningen nu på söndag kl.10. De har 
velat avvakta att marknadsföra nästa tillfälle till dess att det första tillfället är genomfört.  
Beslut: Styrelsen godkände formellt det beslut som redan tagits över email, dvs. att systrarna 
Ålander får genomföra de två tillfällena under hösten, och att de kan ta betalning direkt av 
deltagarna. 
Styrelsen behöver ta ett principbeslut hur vi vill göra med utbildningar framåt. Ett förslag är att vi 
även i framtiden tillåter att kvalificerade personer får anordna teoriutbildningar i klubbens regi där 
deltagarna betalar direkt till utföraren, så länge utföraren/utförarna är medlem i klubben. 
Beslut: Denna fråga bordlades till nästa möte. 
 

Teori med Marie Leckström 
En quiz har lagts upp på FB+Hemsidan för att undersöka vilka ämnen som våra medlemmar är 
intresserade av. Nästa steg är för Annette att sammanställa utfallet och skicka det till Marie. 
Bra att komma ihåg är att betalningsmodellen för dessa teoritillfällen fortfarande inte är beslutad. 
 

Informationsträff om Hästvälfärd 
Ridsportförbundet anordnar Informationsträff om Hästvälfärd vid sex tillfällen runt om i Sverige. 
Det går att delta digitalt eller på plats. Alla som är medlemmar i en förening ansluten till Svenska 
Ridsportförbundet är välkomna. Föreläsningen är gratis. Tillfället i Stockholm sker torsdagen den 5 
december 2024, kl. 18.00 - 20.30. Kaffe/te och smörgås serveras från kl. 17.30 
Om någon vill vara med är det bara att anmäla sig på följande länk: 
https://educationwebregistration.idrottonline.se/home/index/?id=1954633 
Beslut: Styrelsen beslutade att vi även skickar ut denna information till alla våra medlemmar. 
Charlott lägger ut länken på vår hemsida och FB. 
 

Mental träning (SvRF) 
Vid förra mötet fick Annette i uppdrag att skriva en text som kan publiceras tillsammans med 
länken till SvRFs digitala utbildningar på FB och vår hemsida. På så sätt kan intresserade 
medlemmar enkelt ta del av utbildningarna/filmerna om mental träning. Annette informerar att 
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denna aktivitet fortsatt kvarstår. När hon har texten kommer Charlott hjälpa till att publicera 
informationen på FB och hemsidan. 
 

Fortsättning Värdegrundsutbildning 
Eftersom vi under förra året genomförde en värdegrundsutbildning, har vi nu fått erbjudande att 
göra en fortsättning på denna utbildning. Vi har också möjlighet att söka finansiellt stöd för detta 
arbete.  
Beslut: Annette förbereder ett underlag/förslag på hur vi ska gå vidare som vi kan diskutera på 
nästa möte. 
Vi kan även söka finansiellt stöd för att genomföra en utbildningskväll kring Psykisk hälsa. 
Beslut: Styrelsen beslutar att vi ansöker om finansiellt stöd för att genomföra en utbildningskväll 
kring Psykisk hälsa. 
 

§ 15 USEK 
Projekt 65+ 
USEK har beslutat att bjuda in 65+-projektets deltagare till deras rykttävling under höstlovet 
(torsdagen den 31 oktober kl.13). De kan vara med och tävla i en egen klass eller att vara med 
utom tävlan. 
 

Höstlovsaktiviteter 
USEK har planerat in aktiviteter under höstlovet, däribland den årliga spökrundan, hurry scurrys 
och rykttävling. Deras mål är att få med en annan ungdomssektion till spökrundan för att ha en 
bättre sammanhållning mellan ungdomssektionerna i området samt att få fler att vilja vara med på 
aktiviteter. 
 

Arbetsgrupp julgransplundringsshow 
Planeringen för Julgransplundringsshowen har dragit igång. Bl a har man börjat diskutera vilka 
nummer som ska ingå, och diskussion förs med ridskolan för att se om de går att genomföra. 
 

Lucia, Årets julkalender, Julgransplundringsshow 
Planeringen för Lucia och årets julkalender har också dragit igång.  
 

Cafeterian 
Mycket har beslutats inom cafeterian, däribland att USEK ska sätta upp en rutiner-lapp för barnen 
som står i cafeterian för att dagarna ska gå smidigare och att alla förstår vad som ska göras.  
USEK fortsätter att fasa ut engångsartiklarna. Hittills har utfasningen av engångsartiklar tagits 
emot bra av både besökare och barn i cafeterian. Nästa steg är att fasa ut pappersmuggarna till 
återanvändbara muggar. 
Beslut: Styrelsen ställer sig positiv till utfasningen av engångsartiklarna, men önskar att USEK 
stämmer av med ridskolan att de är ok att porslinsmuggar förs ut från Klubbis. Martin kommer att 
kolla detta med ridskolan. Han kommer även säkra att rutiner-lappen kommer uppdateras med 
information att cafeteriagruppen i slutet av dagen kollar av hela anläggningen för att säkra att 
inga kaffekoppar e dy har lämnats kvar. 
Ridlägret för sommaren 2025 är nu bokat. Det kommer ske vecka 33. 
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§ 16 HEMSIDA + KOMMUNIKATION 
Kommunikation 
Den 5 oktober publicerade Sara ”Ordförande informerar” som hade fokus på det som hänt på vår 
anläggning sedan terminen startade i augusti. 
 

Hemsidan/Uppföljning med Smode 
Trots att Charlott med jämna mellanrum skickar påminnelser till Matilda på Smode har hon 
fortfarande inte återkommit med svar på överenskomna uppföljningspunkterna relaterade till avtal 
och specifika funktioner på hemsidan.  
 

Klubbkläder på hemsidan 
Charlott har uppdaterat hemsidan med information om klubbkläderna. 
 

§ 17 ÅRSKALENDARIUM INKL STYRELSENS ATT-GÖRA LISTA? 
Styrdokument 
Charlott har gjort ett första förslag på uppdatering av följande styrdokument: Integritetspolicy, 
Krisplan och Likabehandlingsplan.  

Basutbildning 2.0 
Nästa Basutbildning sker den 7 december. Precis som tidigare kräver det att man genomför ca 10 
studietimmar hemma inför utbildningstillfället. Mer information och anmälan hittar ni här: 
https://educationwebregistration.idrottonline.se/home/index/1960719 
 

§ 18 VAD VILL VI KOMMUNICERA?     
Lägga upp en text +länken till SvRFs digitala utbildningar/filmer om mental ohälsa på FB och vår 
hemsida (Annette+Charlott).  
Lägga upp anmälningsformuläret till 65+ aktiviteter på FB och hemsidan (Linda+Charlott). 
Lägga upp en länk angående informationsträff om Hästvälfärd (Charlott). 
Kalla till en extrastämma för att informera om Fallprojektet och fatta beslut om fortsatt deltagande 
(Charlott). 
Informera att rökförbud skyltar har blivit uppsatta (Charlott). 

 

§ 19 ÖVRIGA FRÅGOR 
Föreningsbiljetter till Sweden International Horse Show 28-29 nov  
Priset på Föreningsbiljetterna är även i år 175 kronor/person, och man behöver köpa minst 10 
biljetter per evenemang/tillfälle. I dagsläget har vi 39 biljetter + 2 rullstolsbiljetter till torsdagen, 
10 biljetter till fredagens dressyr och 18 biljetter till fredagens hoppning. Information om 
biljetterna har gått ut till de intresserade, och de flesta har swishat in pengar. I dagsläget finns det 
någon få biljetter kvar.   
Beslut: Styrelsen beslutade att de biljetter som återstår kan lämnas till USEK för att lottas ut till 
vid deras aktiviteter under höstlovet. 
 

ReRide  
Sara har nu äntligen hört tillbaka från Ridsportförbundet avseende ReRide. Vi kan få material, om 
vi skriver på ett avtal att vi kommer att följa reglerna för ReRide. OBS! Ett av kraven är att det ska 
vara en kontinuerlig aktivitet snarare än att genomföra aktiviteten enstaka veckor. Även om vi 

https://emea01.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Feducationwebregistration.idrottonline.se%2Fhome%2Findex%2F1960719&data=05%7C02%7C%7C324e4b6206644916fe7208dce4731c8c%7C84df9e7fe9f640afb435aaaaaaaaaaaa%7C1%7C0%7C638636430265789080%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=ZSe7rWHRFSkib3gFdmS0D6OfBr4W2gGW%2BgcC48HUq0Q%3D&reserved=0
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skulle vilja, bli det svårt att hitta lämpligt utrymme. Hur vill vi gå vidare? Ska vi göra en egen 
variant på aktiviteten? Eller ska vi försöka vara kreativa och skapa upp ett utrymme på något 
”bra” ställe? 
Beslut: Eftersom det inte finns lämpligt utrymme för en kontinuerlig aktivitet beslutar styrelsen 
att vi gör egna skyltar och anordnar 1-2 egna ReRide-veckor per år i samband med terminsstart.  
 

§ 19 KOMMANDE MÖTEN 
Nästa möte blir: 
Torsdag 21 november 17.30-19.00 
Tisdag 10 december 17.30-19.00 
 

§ 20 MÖTET AVSLUTAS 
Sara förklarar mötet avslutat. 
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